
Dr. Jordi Cosp Vilella
Cap de secció DEE-Urgell
Dept. d’Eng. Electrònica
RECINTE

Barcelona, a 21 de desembre de 2009.

Benvolgut Cap de Secció;

Novament, i a causa d’ un procediment seguit reiteradament per part teva, em veig en l'obligació de mostrar la
meva disconformitat vers el mateix.

No crec que sigui adequat actuar de manera unipersonal en l’assignació d’activitat docent al PDI de la secció,
sense diàleg ni consens previ amb les parts directament afectades per les teves decisions que:

 No responen a uns criteris establerts dins la secció; aquests no existeixen al no haver estat mai
debatuts ni acordats al si de la Secció.

 Poden afectar, i de fet afecten, a l’activitat docent, planificació i càrrega lectiva del PDI implicat.
 Es comuniquen a posteriori al PDI interessat sense haver dialogat cap aspecte relatiu a les

modificacions d’activitat docent imposades des de la Direcció de l’EUETIB. Com a mínim al meu cas.
 Apareixen greuges comparatius tant procedimentals com de resultats com a conseqüència de

l’assignació que realitzes d’activitat docent.
 No respons quan se’t demanen explicacions sobre les decisions que has pres.

En relació al comentari anterior, ets coneixedor que vaig adreçar escrits al Director de departament el qual, en
data ú d’octubre de 2009 indica (literal) «Jo crec que és un problema que heu de resoldre en un Consell de
Secció (no aquest problema puntual sinó el problema genèric de com distribuir la docència), i així li he expressat
al Cap de Secció i vull pensar que ell ha “recollit la pilota” ».

Darrerament has fet circular “POAs” parcials, amb dades discrepants entre versions “tancades” d’aquestes
planificacions, com per exemple les que hi consten en el POA de tardor 2009-10, tancat en data 14 d’octubre de
2009, i el POA complet 2009-2010 de data 16 de desembre de 2009. En aquest darrer, per exemple, sembla que
la Direcció de l’Escola demana repetir, de forma atípica i més tard del que pertoca, diverses assignatures
optatives. A diferència del que succeeix en altres seccions departamentals de l’Escola, a les quals es dialoga
com s’absorbeix aquesta situació, tu tornes a actuar unipersonalment sense establir diàleg previ. I si aquest
requeriment per part de direcció es produeix tard degut a la malaltia d’una persona, això no justifica, per les
presses, la teva forma de procedir.

Per tot això sol·licito:

a) Que deixis en suspens aquest POA del quadrimestre de tardor del curs 2009-10, retirant la seva
aprovació “directa” en el consell de secció del dia 22 de desembre de 2009, eliminant el 3r punt del seu
ordre del dia. Convocar extraordinàriament al Consell de la Secció DEE-Urgell a primers de gener de
2010 per a seguir les indicacions del Director de Departament que he ressenyat anteriorment, i debatre
els criteris i procediment a seguir en l’assignació de càrrega docent en futures confeccions dels POAs
de la nostra secció.

b) Consti aquest escrit com annex en l’acta del Consell de secció de 22 de desembre.

Cordialment.

Robert Piqué
Departament d’Enginyeria Electrònica


